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Vraag 4 
In 2016 is op meerdere kavels op Cornelisland een optie genomen. Zijn er ook kavels verkocht? 

Antwoord 
Nee, er zijn in 2016 geen bedrijfskavels verkocht op bedrijvenpark Cornelisland. Wel zijn er twee 
optieovereenkomsten gesloten voor een totale oppervlakte van 1,7 ha. 
 
De laatste grondverkoop op Cornelisland heeft plaatsgevonden op 29 oktober 2015 aan Ruinard Beheer 
BV. Deze onderneming is in 2016 in bedrijf gegaan op Cornelisland. 
 
Per abuis is de gemeenteraad in 2015 bij het beantwoorden van de raadsvragen niet juist geïnformeerd 
over de stand van zaken van de uitgifte op Cornelisland. 
Deze grondverkoop is wel vermeld bij de behandeling van de rekening van 2015. 
 

 


